
P R O T O K Ó Ł  Nr LIII (53) 
Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

odbytej w dniu 28 października 2010r. w sali konferencyjnej Urzędu 
Miejskiego w Kozienicach, ul. Parkowa 5. 

 

 
   Ad. 1. 
 
         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył  
S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 
zaproszonych Gości, uczniów Klasy I e z Liceum Ogólnokształcącego im. Stefana 
Czarnieckiego w Kozienicach wraz  z wychowawcą   oraz wszystkich obecnych na 
sali obrad oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie uczestniczy 19  osób,  
co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do 
podejmowania uchwał, decyzji. 
 
Lista obecności Radnych stanowi  integralną część niniejszego protokołu. 
 
     Przed realizacją porządku obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu Szefowi 
Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego Gminy Kozienice, Komendantowi 
Gminnemu OSP – Druhowi Witoldowi Adamskiemu, który poinformował, że uchwałą 
Prezydium Zarządu Wojewódzkiego Związku OSP RP przyznało odznaczenia  za 
zasługi dla społeczności lokalnej w akcji przeciwpowodziowej na terenie gminy.           
 
    Wręczenia medali dokonał Wiceprezes Zarządu Wojewódzkiego Związku OSP RP 
Województwa Mazowieckiego – Pan Zbigniew Gołąbek oraz Prezes Zarządu 
Oddziału Gminnego Związku OSP RP w Kozienicach – Pan Roman Frąckiewicz. 
  
 Złoty medal za zasługi dla pożarnictwa: 
 

1. Śmietanka Tomasz  - Burmistrz Gminy 
2. Orzechowski Stanisław   - inspektor Wydz. GPRiL Urzędu Miejskiego 

 
Srebrny medal za zasługi dla pożarnictwa: 
 

1. Czerwiński Igor – Z-ca Burmistrza Gminy Kozienice 
2. Prawda Mariusz  - Przewodniczący Rady Miejskiej 

 
Brązowy medal za zasługi dla pożarnictwa: 
 

1. Zielona Alina 
2. Tasak Joanna 
3. Kaczkowski Wiesław 
4. Krześniak Józef 
5. Gorzkowska Teresa 
6. Olszak Ryszard 
7. Kaczmarczyk Cecylia 
8. Kowalski Andrzej 
9. Oliwa Janusz 
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10. Lenarczyk Andrzej 
11. Szczypior Waldemar 
12. Chałas Leszek 
13. Warchoł Marek 
14. Wolszczak Ryszard 
15. Pyrka Marek 
16. Telbusiewicz Henryk 
17. Warchoł Regina 
18. Gregorczyk Robert 
19. Jasek Marcin 

 
 
    Szef Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego Gminy Kozienice, Komendant 
Gminny OSP – Druh Witold Adamski dodał, że Burmistrz Gminy i Rada Gminy 
ufundowała nagrody dla druhen z OSP Nowa Wieś z kobiecej drużyny pożarniczej, 
która zajęła I miejsce w zawodach wojewódzkich w Kozienicach, które odbyły się 
dnia 25 września 2010 roku w sportach pożarniczych. Wyniki są bardzo obiecujące, 
dzięki czemu druhny mogą startować również w zawodach krajowych. 
 
 Nagrodzone zostały następujace osoby: 
  

1. Wiaderek Justyna 
2. Trych Magdalena 
3. Ślażyńska Elżbieta 
4. Kowalska Renata 
5. Wiaderek Paulina 
6. Wiaderek Anna 
7. Oborska Klaudia 
8. Kowalska Justyna 
9. Dąbrowska Małgorzata 

 
    Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda, Burmistrz Gminy Pan 
Tomasz Śmietanka przekazali nagrodzonym gratulacje oraz podziękowania.  
   
  Następnie głos zabrał Wiceprezes Zarządu Wojewódzkiego Związku OSP RP 
Województwa Mazowieckiego – Pan Zbigniew Gołąbek. Wspomniał  o poczuciu 
dobrze spełnionego obowiązku,  dobrej  misji niesienia pomocy wszystkim 
potrzebującym, o wizji nowoczesnej formacji mundurowej, dobrze wyszkolonej 
i wyposażonej. 
  Nawiązał do powodzi, która była dobrym sprawdzianem nie tylko dla strażaków, 
policji, wojska, ale również dla mieszkańców. Podziękował za dobrą samoorganizację 
– wszyscy sprawdzili się w tegorocznej powodzi. Stwierdził, że do osiągnięcia 
sukcesu potrzebna jest samoorganizacja, samorządność, dobry gospodarz, 
mieszkańcy. Podziękował wszystkim za postawę i zaangażowanie. Życzył należnego 
społecznego uznania.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zmianę do porządku Sesji polegającą 
na wprowadzeniu projektu uchwały do punktu 4 – 1a  w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Gminy Wilków w Województwie Lubelskim oraz Gminy Solec nad 
Wisłą z przeznaczeniem na pomoc poszkodowanym w wyniku powodzi.  
  Pomoc zostanie udzielona w formie dotacji ze środków budżetu na 2010r.  
 
     Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności  
19 Radnych bez uwag – jednogłośnie. 
Projekt uchwały zostanie wprowadzony do porządku obrad jako pkt 4.1a. 
 
     Kolejna propozycja zmiany dotyczyła rozszerzenia nazwy zadania dla KPPSP. 
Szczegółowych wyjaśnień w tej kwestii dokonała Pani Lucyna Malec – Dyrektor 
Wydziału Polityki Społecznej Urzędu Miejskiego. 
 Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez 
uwag – jednogłośnie. 
  
      Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda przypomniał, że 
porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 

 
Proponowany  porządek   S e s j i :  
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje i zapytania Radnych. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
    
   4.1. zmian w uchwale budżetowej na 2010 rok, 

4.1a – udzielenia pomocy finansowej, 
 4.2.  - zmian uchwał Rady Miejskiej w Kozienicach Nr XLII/478/2010 z dnia 25  
            lutego 2010 oraz Nr LI/534/2010 z dnia 09 września 2010r.  

   4.3. szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania terminów płatności,  
         rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym  
         przypadających Gminie Kozienice, 
     

   4.4. uchwalenia Regulaminu finansowania przez Gminę Kozienice usługi utylizacji  
            wyrobów zawierających azbest   

         
4.5. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu, 
   
4.6. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
          Alkoholowych.           

5. Informacja  Burmistrza Gminy na temat zbiorczych wyników sprawdzianów,      
    egzaminów zewnętrznych oraz klasyfikacji rocznych w szkołach Gminy 
     Kozienice.  
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje.  
8. Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zwrócił się z pytaniem, czy 
ktoś z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  
 
  Proponowany porządek Sesji  z uwzględnieniem przyjętych  powyżej poprawek  
został przyjęty w głosowaniu jawnym,  w obecności 19 Radnych bez uwag – 
jednogłośnie.       
 
Ad. 2. 
   
      Punkt 1 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 
 
Protokoł Nr LII /2010 z dnia  13 października  2010r. został przyjęty bez zastrzeżeń. 
 
Ad. 3. 
     

W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 
 
Radna Pani  Kordula Alicja zapytała: 
- Czy planuje się rozbudowę monitoringu na placu zabaw na os. Energetyki? 
 
Radna Pani Ziółek Grażyna zapytała: 
- W jaki sposób działa monitoring? Czy zostali złapani i ustaleni sprawcy? 
- Kto postawił słupki na ścieżce rowerowej koło Giewontu? 
 
Radny Pan  Markiewicz Mirosław zapytał: 
- Czy będzie przebudowany parking przy PSP Nr 3? 
- Czy będzie zmiana organizacji ruchu na ulicy  Modrzewiowej? 
     Ponadto Radny zwrócił uwagę na brak odpowiedzi na wniosek komisji cyt.: 
„Przedstawić preliminarz kosztów imprez kulturalnych od początku 2010 roku i jakie 
imprezy są jeszcze planowane do końca roku – wraz z ich kosztami”.  
 
Radny Pan Wołos Andrzej zapytał: 
- Na jakim etapie są prowadzone prace związane z uruchomieniem tomografu  
w szpitalu w Kozienicach?  

 
Radny Pan Pułkowski Edward zapytał: 
- Czy jest widoczny postęp modernizacji drogi do Warszawy? 
- Kiedy rozpocznie się oczyszczanie Jeziora Opatkowickiego, jego dopływów 
i odpływów?  
- Czy planuje się ustawienie przenośnych toalet na skwerku? 
- Czy Przychodnie Specjalistyczne, które znajdują się przy szpitalu będą odnawiane  
i kiedy?  
Zdaniem Radnego obecny stan pozostawia wiele do życzenia, mając na uwadze 
warunki przyjmowania pacjentów, jak również warunki pracy lekarzy.  
 
Radny Pan Ptaszek Mariusz zapytał: 
- Czy łącznik koło Przychodni „Milenium” jest jedno, czy dwu kierunkowy? 
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- Dlaczego nie wykonano połączenia ul. Batalionów Chłopskich z ulicą Parkową?  
 
Radny Pan Gogacz Andrzej zapytał: 
- Czy przewiduje się poszerzenie chodnika od Apteki do Konstytucji 3-go Maja? 

 
 
 
Ad. 4.  
     Burmistrz Gminy  Pan  Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty 
uchwał : 
 

- w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2010r. 
 Projekt uchwały  został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych  
przy jednym głosie wstrzymującym się. 
Uchwała Nr LIII/544/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie  udzielenia pomocy finansowej 
 Projekt uchwały  został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych  
bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LIII/545/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
        - w sprawie zmian uchwał Rady Miejskiej w Kozienicach Nr XLII/478/2010 z dnia 
25 lutego 2010 oraz Nr LI/534/2010 z dnia 09 września 2010r.  
Projekt uchwały  został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych  bez 
uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LIII/546/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania terminów 
płatności, rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze 
cywilnoprawnym przypadających Gminie Kozienice 

Zanim przystąpiono do głosowania Pani Dorota Galińska – Skarbnik Gminy  omówiła 
poprawki, które zostały przyjęte w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez 
uwag – jednogłośnie. 
 Po czym  projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętych poprawek został przyjęty, 
 w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LIII/547/2010 w załączeniu do protokołu. 
         
         - w sprawie uchwalenia Regulaminu finansowania przez Gminę Kozienice 
usługi utylizacji wyrobów zawierających azbest   
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został 
bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LIII/548/2010 w załączeniu do protokołu.  
     

       - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu 
   Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych 

został przyjęty  bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LIII/549/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów  Alkoholowych 
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Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr LIII/550/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
 
 Ad. 5. 
       Informację Burmistrza Gminy na temat zbiorczych wyników sprawdzianów, 
egzaminów zewnętrznych oraz klasyfikacji rocznych w szkołach Gminy Kozienice 
przedstawił Dyrektor Wydziału Edukacji i Kultury Pan Robert Boryczka. 
Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.  
  
Ad. 6. 
     W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi 
na interpelacje i zapytania radnych. 
 
    Zanim Burmistrz udzielił odpowiedzi głos zabrał Komendant Pow. Kom. Policji Pan 
Kondeja Stanisław , który ustosunkował się na temat wandalizmu jakie miało miejsce 
na placu zabaw Osiedla Energetyki. 
 Poinformował m.in.:  Plac zabaw objęty jest stałym nadzorem Policji, Policja reaguje 
na zgłaszane sygnały od mieszkańców. 
Zatrzymano 6 sprawców niszczenia mienia. Na dzień dzisiejszy toczy się 
postępowanie w tej sprawie, jak również za zakłócanie porządku publicznego.  
Odpowiedzialność karna będzie za swoje czyny.  
Komendant Policji dodał, iż jest za tym, aby rozbudować monitoring na tym terenie, 
aby zapobiec skutkom wandalizmu.    
 
    Po czym Burmistrz Gminy przystąpił do udzielenia odpowiedzi. 
   
Dot. rozbudowy monitoringu na placu zabaw na os. Energetyki: 

Plac monitorowany jest przez kamerę zlokalizowaną na budynku szkoły 
podstawowej. Ponadto obecnie plac zabaw nadzorowany jest przez pracownika 
przyjętego w ramach robót interwencyjnych. W przypadku aktów wandalizmu 
pracownik dokonuje zgłoszenia na Policję oraz w ramach zadań dokonuje analizy 
zapisu z monitoringu. W ramach obecnego budżetu nie jest planowane wykonanie 
nowych kamer monitoringu. 
 
Dot. sposobu działania monitoringu i wykrycia sprawców wandalizmu: 
 Wszelkie ustalone akty wandalizmu przez pracownika nadzorującego plac 
zabaw zgłaszane są na Policję lub do Urzędu Miejskiego. W wyniku podjętych 
interwencji przez pracownika były przypadki wykonanych napraw uszkodzonych 
zabawek przez rodziców. Ponadto należy zaznaczyć, że obecnie dokonane 
uszkodzenia zostaną w najbliższym czasie usunięte nieodpłatnie przez Wykonawcę 
robót. 
 
Dot. słupków na  ścieżce rowerowej: 
 Słupki postawił zarządca drogi, tj. GDDKiA Oddział w Warszawie. 
 
Dot. przebudowy parkingu przy PSP Nr 3: 
 Posiadamy opracowany projekt techniczny przebudowy parkingu wraz 
z wymaganymi pozwoleniami. W budżecie na 2010 rok nie ma zadania związanego  
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z przebudową parkingu. Zadanie będzie analizowane przy konstrukcji budżetu na 
2011 rok.  
 
 
 
Dot. organizacji ruchu na ul. Modrzewiowej: 
 Obecnie nie jest planowana zmiana organizacji ruchu na ulicy Modrzewiowej. 
Sprawa ruchu na ulicy Modrzewiowej będzie analizowana. W przypadku obserwacji 
nadmiernego przekraczania prędkości zostanie skierowany stosowny wniosek do 
organu zarządzającego ruchem. 
 
Dotyczy wykorzystania środków na promocję  w 2010r:  
Środki na promocję w tym roku są większe niż w zeszłym roku. 
Informacje szczegółowe w tym zakresie przekaże Komisji na piśmie. 
 
W kwestii  uruchomienia tomografu w Kozienicach zabrał głos Przewodniczący 
Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej Pan Marek Kuźmiński , który poinformował m.in.: 
Przetarg został ogłoszony bez zakłóceń, żadnych zastrzeżeń nie było. Wpłynęła 1 
oferta – 2, 5 mln zł. 
W związku z tym koszt całego projektu powiększył się o 1 mln zł. 
Sytuacja finansowa Szpitala uniemożliwiła zaciągnięcie kredytu, a udział własny był 
bardzo wysoki. W związku z wysokim kosztem oferty Komisja przetargowa 
unieważniła przetarg, ponieważ przekroczyło to oczekiwane koszty wartości. 
Podjęto prace nad ogłoszeniem kolejnego przetargu. Najkrótszy możliwy termin  
- to listopad br.  
 
Dot. modernizacji drogi nr 79: 
 Realizacja zadania uzależniona jest od uwzględnienia w planach 
inwestycyjnych GDDKiA. Wnioskujemy do Inwestora o uwzględnienie zadania  
w planach GDDKiA w Warszawie do realizacji w 2011 roku.  
 
Dot. Jeziora Opatkowickiego: 
 Jezioro Opatkowickie stanowi własność Skarbu Państwa w zarządzie 
Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych. WZMiUW został 
poinformowany przez tut. Urząd w m-cu kwietniu bieżącego roku o uchwalonych 
środkach w budżecie Gminy Kozienice w wysokości 50.000,-zł na zadanie – 
„oczyszczenie jez. Opatkowickiego”. Pismem z dnia 18.08.2010r. WZMiUW 
poinformował tut. Urząd, że proponowany zakres prac wymaga opracowania 
projektu. Zadanie to znajdzie się w Naturze 2000. W roku bieżącym zadanie nie 
będzie realizowane. 
Burmistrz prosił Dyrektora stosownego Wydziału UM ,  aby podjąć działania 
w kwestii oczyszczenia  2 kanałów, które by spowodowały swobodny przepływ wody. 
  
Dot. toalet na skwerku: 
 Wniosek ten wymaga analizy przy konstrukcji budżetu na rok 2011. Istniejące 
toalety – ich wygląd i stan techniczny skłania do ich wymiany. Po modernizacji 
proponujemy otwarcie całodobowe. 
 
Dot. Przychodni – interpelacja zostanie przekazania do Dyrekcji Szpitala. 
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Dot. łącznika koło Przychodni Milenium: 
 Ulica koło Milenium w zatwierdzonej organizacji ruchu przez Starostwo 
Powiatowe w Kozienicach w ramach przebudowanej ulicy Batalionów Chłopskich ma 
status drogi dwukierunkowej z uwagi na krótki odcinek oraz dobrą wzajemną 
widoczność.  
 
Dot. połączenia ul. Batalionów Chłopskich z ul. Parkową: 
 Właścicielem terenu jest Starostwo Powiatowe. W trakcie realizacji zadania na 
wspomnianym terenie prowadzone były prace związane z budową sieci cieplnej.  
 
Dot. poszerzenia chodnika od Apteki do ul. Konstytucji 3-go Maja: 
 Chodnik został wykonany zgodnie z warunkami technicznymi jakim powinny 
odpowiadać drogi oraz ich usytuowanie. Obecnie chodnik w całości został 
zlokalizowany w pasie ulicy gminnej. Zgodnie z decyzją Starosty Powiatowego 
dotyczącą wycinki drzew zachodzi konieczność nasadzenia nowych drzew w pasie 
drogowym. Zasadną lokalizacją jest teren pomiędzy chodnikiem a osiedlem 
mieszkaniowym. Nasadzona zieleń stanowiła będzie swoisty ekoton oddzielający 
mieszkańców osiedla od ulicy.  
  
W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ogłosił 15-to 
minutową przerwę. 
 
      W czasie przerwy obrad odbyła się uroczystość wręczenia przez Burmistrza 
odznaczenia za długoletnie pożycie małżeńskie przyznane przez Prezydenta RP dla 
Państwa Janiny i Zenobiusza Krawczyków. 
Były gratulacje, kwiaty, lampka szampana przygotowana w Urzędzie Stanu 
Cywilnego. 
 
      Następnie Przewodniczący Rady Pan Mariusz Prawda oraz Burmistrz Gminy Pan 
Tomasz Śmietanka wręczyli listy gratulacyjne nauczycielom, którzy zostali 
odznaczeni złotymi i srebrnymi medalami za długoletnią służbę  edukacji dzieci  
i młodzieży. 
 
Listy gratulacyjne otrzymali: 
  
Katarzyna Stępień, Bogumiła Iskra, Wojciech Flisek, Stanisława Anna Nowicka, 
Danuta Machniewicz, Zofia Wnukowska, Danuta Jakubiak, Maria Sampolińska.  
Dorota Wojcieszek, Krystyna Jędryszek, Teodozja Kamionka, Małgorzata Jasek, 
Ewa Lenarczyk, Barbara Banasiewicz, Małgorzata Lewikowska, Małgorzata 
Baczyńska-Kordas, Anna Wróbel.  
 
        Ponadto wręczono listy gratulacyjne nauczycielom, które zostały odznaczone 
Medalem Komisji Narodowej przyznanym przez Ministra Edukacji:  
Lucyna Piasek, Krzysztof Ludwiczak, Stanisława Anna Nowicka, Danuta Jakubiak.  
 
        W dalszej części odbyło się wręczenie nagród oraz przekazanie listów 
gratulacyjnych dla zawodników sportowych za osiągnięcia sportowe uzyskane w roku 
2010: 
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Karolina Baszeń, Szymon Wielgomas, Danuta Waszczek, Olga Nowak, Anna 
Pacholska. 
         Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał list gratulacyjny dla trenera 
Pana Janusza Misztala, który w dniu dzisiejszym nie mógł uczestniczyć w sesji.  
         Przewodniczący Rady Miejskiej  odczytał list trenera Uczniowskiego Klubu 
Sportowego Pana Janusza Misztala, który w związku z pilnymi obowiązkami 
służbowymi nie mógł uczestniczyć na uroczystym wręczeniu nagród za wyniki 
sportowe uzyskane przez zawodniczki w sezonie 2010. W liście tym trener dziękuje 
Burmistrzowi Gminy, Radzie Miejskiej i wszystkim tym, którzy docenili społeczną 
pracę trenerską i sukcesy sportowe uzyskane przez podopieczne w sezonie 2010r..  
 
Ad. 7.  
 
       W punkcie tym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  odczytał 
pismo Przewodniczącej Komitetu Osiedlowego Nr 1, w którym zawarte jest 
podziękowanie mieszkańców zamieszkałych na terenie Komitetu za wybudowanie  
i zagospodarowanie terenu  placu zabaw na Osiedlu Energetyki tj. za wspaniałą 
architekturę, a tym samym wygląd i poprawę estetyki osiedla. 

   
Ad. 8. 
 
Wobec zrelizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz 
Prawda dokonał zamknięcia o godz. 14.30  LIII SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ  
w KOZIENICACH. 
 
Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 
Elżbieta Kołodziejczyk 
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 
 
 
 


